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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökéne k

Helyben
Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Belügyminisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Rendőrségi gépjárművek.”
címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A rendőrségi gépjárművek használhatósága és alkalmassága kapcsán felmerült néhány kérdés ,
amelyek megválaszolására kérem Tisztelt Miniszter Urat .

• 2010. 01 . 01 . és 2015. 03. 01 . időszak között hány darab olyan baleset volt, melynek
közvetlen résztvevői rendőrségi gépjárm űvek voltak?

• Ezen balesetek esetén, hány fó szenvedett el halálos sérülést a rendőrségi állományból ,
illetve vált sérülése okán rokkanttá, szolgálatra alkalmatlanná ?

• Jelenleg milyen típusú gépjárm űvek állnak rendelkezésre a járőrszolgálatot teljesítő
rendőrök számára, és ezekbő l hány darab van?

• Milyen közvetlenül a rendőrségi munkához szükséges alapfelszereltséggel ,
eszközökkel látják el a járőrautókat, esetleg rendelik meg azokat ?

• Mekkora ezeknek a gépjárműveknek az átlagos beszerzési költsége az adott típu s
esetén?

• Megyénként a közterületen szolgálatot ellátó rendőröknek mikor volt utoljára cserélve
a szolgálati gépjárműve, ezek átlagosan hány évesek, és átlagosan hány km-t futottak?



• Van-e előírás arra nézve, hogy kötelező az adott szolgálati gépjárművet egy adott km
lefutása után cserélni, ha nincs, akkor mely szempontok teszik kötelez ővé egy
szolgálati gépjármű cseréjét?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . május . 8 .

Tisztelettel :

irkóczki Ádám
Jobbik
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